

Referat KS-møte 8

13.-15.september 2024

D = saker som legges frem for diskusjon

O = saker til orientering

OP = oppnevning

V = saker som krever vedtak

Tilstedet:

Lise Karine Ljunggren Ringstad, Andreas Dreyer Salater, Håkon Ravndal, Ingeborg Kolstad, Siv-Helene Bjørnstad, Roy Arild Rugsveen, Kirsten Margrethe Eidem

Faste saker:

Sak 01/08/24 Referat møte 7/2024 (O) Hele KS

Sak 02/08/24 Orienteringer (O) Hele KS

Komite speiding orienterer om hva de har gjort siden sist.

Komiteens medlemmer har blant annet holdt økt på Friluftsfesten, jobbet med tilpasning av WAGGGS-program til norsk kontekst, jobbet med forberedelser til sak om felles roverleir, hatt arbeidsmøte om utviklingen av min.speiding og hatt oppfølging av en del arrangementer, spesielt Speider-og Roverforum.

Sak 03/08/24 Orienteringer fra forbundskontoret (O) Silje

Komite speiding orienteres om aktuelle saker fra forbundskontoret (FK).

Sak 04/08/24 Oppnevninger (OP) Roy Arild

Tidligere oppnevninger

Sak 05/08/24 Aksjonslista (O) Roy Arild

Komite speiding går gjennom aksjonslista

Sak 06/08/24 Arrangementlisten (O/D) Roy Arild

Komite speiding går gjennom arrangementlisten og koordinerte hvordan de skal promotere speiderprogrammet, roverprogrammet og ledertreningen på arrangementer i nærmeste fremtid

Aksjon: Samordningsmøte om forumene i uke 38/39 med Birgit og SST om KS sin rolle og ønske om bidrag (faglig innhold)

Aksjon: KS vil se på gjennomføring av gjennomføring og rammer for forumene og tinget i 2026/2028 (Ingeborg)

Å huske på: Academy i november kommer fort, KS bør ha klart hvem som reiser.

Aksjon: I fremtiden vil KS komme med ønsker om hvilke arrangementer de ønsker FKs tilstedeværelse, og på hvilken måte

Egne saker:

Sak 05/07/24 Utfordringen for ledere (D/V) Lise Karine

Aksjon: Lise inviterer til et møte med oppdatering av eksempler i de andre Utfordringsknappene. Det kommer til å gjøres en total revisjon av oppsettene på alle knappene.

Vedtak: Utfordringen for ledere vedtas

Sak 26/03/24 Mandat for speiderlederloggpatriuljen (V) Anders

Innholdet i mandatet er fortsatt uklart, komiteen ønsker å jobbe videre med oppgavefordelingen i patriuljen og legge videre planer for arbeidet før mandatet tas opp igjen for vedtak.

Aksjon: Det bør settes opp samordningsmøte med FK om å få emnermerke i min.speiding, helhetlig hvordan jobbe med det videre. Fot i bakken etter mandatvedtak. (Bærekraft, mottak av nye ledere

Sak 32/04/24 Mal Arrangementsinstruks (V) Ingeborg

Malen har vært oppe for diskusjon tidligere, legges nå frem for vedtak. Har snakket med Oda om Trygge møter og Forbundskontoret sin rolle. Arrangementsinstruks og prosjektlederavtalen har noe overlappende innhold, det skal derfor jobbes videre med prosjektlederavtalen.

Vedtak: Mal for arrangementsinstruks er vedtatt

Sak 48/08/24 Arrangements instruks ROS (D/V) Andreas

Komite Speiding diskuterte hva innholdet i instruks for Roverombudssamlingen burde være.

En oppsummering av diskusjonen:

- Angående samlokasjon med KL-KS: Det er mange fordeler med å ha det på samme sted og tid som krets- og korpselederne samles.
- Utfordringen er at en del av roverombudene også sitter i kretsstyret, og dermed kan være i målgruppe for KL-KS-deltakelse.
- For kretser som har økonomiske utfordringer er det bedre med samkjøring med KL-KS.
- Komite speiding ønsker å løfte instruks til Speiderstyret, slik at SST kan utarbeide en instruks for KL-KS som samsvarer med instruks for ROS.
- Angående hyppighet på ROS: ved å ha arrangementet hvert år, sikrer man at det blir god kontinuitet.

Roverombudene byttes relativt ofte, det er derfor viktig å møtes hvert år.

- Det ble diskutert hvorvidt ROS bør samkjøres med når KFUK-KFUM samler sine Roverkontakter. Dette ses på etter Landsleir.

Saken tas opp igjen etter Speidertinget 2024 for å kunne se instruksene for ROS og KL-KS i sammenheng sammen med Speiderstyret.

Sak 40/08/24 Digital satsning på program (D) FK

Speiderstyret skal diskutere økonomiske prioriteringer på sitt neste møte og ønsker Komite speiding sin faglige vurdering når det kommer til digital satsing på program.

En oppsummering av diskusjonen:

- Forbundskontoret bør eie prosjektet og satsningen
- Komite speiding ønsker en høringsrolle i prosjektet og høres i faglige prinsippsspørsmål. De ønsker også å høres i front-end spørsmål som handler om brukervennlighet osv.
- Det er viktig at det legges en prosjektplan med tydelige mål. Det skal rapporteres på målene og kunne justeres underveis ved behov.
- Som del av prosjektplanen skal det også lages en kommunikasjonsplan.

Sak 41/08/24 Hvordan skal KS jobbe med arbeidsplan (D) Ingeborg

Hvordan jobber KS med arbeidsplan og hvordan blir den styrende for våre prioriteringer? Komite speiding diskuterte forslag til rutine.

Oppsummering av diskusjonen:

- Målet med å ha en tydelig rutine, er at KS skal ha eierskap til strategien, slik at det de skal forvalte av tiltak er noe som gir mening ihht deres mandat
- Komite speiding ønsker jeg en retning/tydeliggjøring av arbeidet som gjøres på nasjonalt plan, hvor man tydeligere bruker seg av de ulike virkemidlene som finnes, for eksempel nasjonale arrangementer, kurs og speiderprogrammet.

Forslag til rutine sendes til SST i felles saksnotat med 42/08/24 og 45/08/24

Sak 42/08/24 Mandatet til KS (D/V) Ingeborg

Komite speiding har jobbet med et nytt forslag på eget mandat. Det er i stor grad en konkretisering av dagens praksis når det kommer til roller i komiteen og arbeidsoppgaver/fokusområder.

Forslag om revidering av Komite speiding sendes til Speiderstyret for videre saksbehandling.

Sak 43/08/24 om mandat til beverspeiding patruljen (Håkon)

Mandatet for "Arbeidsgruppe for oppdatering av beverprogram" ble diskutert.

Formål: Gi beverledere den kompetansen de trenger for å kunne bruke beverprogrammet.

Vedtak: Mandat for "Arbeidsgruppe for oppdatering av beverprogram" er vedtatt.

Sak 44/08/24 Datainnsamling og analyse (D)

Komite speiding diskuterte ulike kilder for å få innsikt i medlemsmassens behov og status i dag.

Aksjon: Saken blir et arbeidsmøte med Håkon, Lise, Kirsten og Ingeborg hvor vi kartlegger. (1 time) Silje setter opp en when 2 meet.

Sak 45/08/24 Strukturering av arbeid i KS (D) Ingeborg

Komite speiding diskuterte hvordan de ønsker å strukturere arbeidet sitt fremover.

Oppsummering fra diskusjonen:

- De mener det er viktig å jobbe med alle tiltak innenfor prosjektmetoden.
- Komiteen er selv ansvarlige for å se til at dette blir gjort, de ønsker derfor å få på plass en rutine som gjør arbeidet enklere og systematisk.
- Det jobbet med et "masterdokument" som inneholder alle relevante dokumenter til hvert prosjekt og oppfølging.
- Da vil ikke det være behov for aksjonslista, alle i komiteen jobber innenfor sine arbeidsområder, men linker opp i "masterdokumentet"

Sak 46/08/24 Ny rapportmal (D) Ingeborg

Har KS innspill til innhold eller forslag til hvordan den kan forbedres?

Aksjon: Ingeborg tagger KS med en frist, etter den er godkjent kan den publiseres.

Sak 47/08/24 Retningslinjer for Speiderlederloggen (V) Anders

I mandatet for speiderlederloggenpatrulje ble det vist til retningslinjer, disse er påbegynt men ikke vedtatt

Saken utsettes.

Sak 49/08/24 Status med arbeid med arbeidsplanen (D)

Komite speiding gikk igjennom status på tiltakene i arbeidsplanen for perioden 2023-2024. Etter gjennomgangen ble komiteen enige om at det blir egne saker for en del av tiltakene. Dette handler blant annet om e-læring, en større sak om "Hva kan man kreve av en speiderleder" og om tiltakene som

blir presentert i rapportene fra Arbeidsgruppe Frivillighet og Arbeidsgruppe Livssynsåpenhet. Begge arbeidsgruppene har levert rapporter høsten 2024.